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Zápis ze zasedání SK AS FEK ZČU ze dne 5. 10. 2006 

Přítomní senátoři: P. Boháčová, L. Lev, J. Prokopec, Ing. J. Tlučhoř 
Přítomno: 4 senátoři, SK AS FEK ZČU je usnášeníschopná 
Omluven: J. Vrážel 
 

Program zasedání: 

1) Zahájení 3. zasedání SK AS FEK ZČU 

2) Schválení zápisu SK AS FEK ZČU ze dne 24. 5. 2006 

3) Diskuse k dopisu studentům a komunikaci uvnitř SK AS FEK ZČU 

4) Strategie podpory voleb 

5) Jednací řád SK AS FEK ZČU 

6) Různé 

Ad 1) Zahájení 3. zasedání SK AS FEK ZČU  
 
Předseda SK AS FEK ZČU L. Lev přivítal přítomné senátory na třetím zasedání SK AS FEK 
ZČU a seznámil je s programem zasedání. 
 
Návrh Ing. J. Tlučhoře:  Přesunout bod 4 na místo bodu 3 z důvodu důležitosti. 
 
Hlasování– pro: 4 hlasy, proti: 0, zdržel se: 0. Návrh byl přijat. 
 
 
Ad 2) Schválení zápisu SK AS FEK ZČU ze dne 24. 5. 2006 
 
Návrh: Schválení zápisu SK AS FEK ZČU ze dne 24. 5. 2006. 
Hlasování – pro: 4 hlasy, proti: 0, zdržel se: 0. Zápis byl schválen. 
 
 
Ad 4) Strategie podpory voleb 
 
Předseda SK AS FEK ZČU L. Lev byl požádán pí předsedkyní AS FEK ZČU Ing. 
Kunešovou o návrh podpory voleb Studentskou komorou.  
 
L. Lev navrhl vytvořit letáky upozorňující na doplňující volby a rozeslat e-mail na studentská 
diskusní fóra.  
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J. Prokopec se zeptal, zda budou vytvořeny 2 verze letáků – pro kandidaturu a pro samotné 
volby.  SK AS FEK ZČU se domluvila, že leták bude vytvořen pouze v jedné podobě a bude 
zahrnovat informace jak o kandidatuře, tak o volbách. 
 
Ing. J. Tlučhoř navrhl, aby se vytvořily slidy s informacemi o volbách, které dostanou členové 
akademické části AS FEK ZČU a vyučující, jejichž přednášky mají podle SK AS FEK ZČU 
největší návštěvnost, aby mohli informovat studenty.  
 
L. Lev seznámil ostatní členy SK AS FEK ZČU s možností využití stojanu před studijním 
oddělením v Husově ulici. 
 
Ing. J. Tlučhoř navrhl, aby J. Vrážel vyvěsil letáky na chebské koleji. Dále pak, aby informace 
o volbách byly dostupné na fakultním webu.  
 
J. Prokopec navrhl, aby učitelé zdůraznili, že i přesto, že se doplňující volby týkají Chebu, je 
nezbytné, aby se k volbám dostavili i plzeňští studenti. 
 
Proběhla diskuse o tom, jak budou vypadat letáky a co bude obsahem slidů. 
 
Návrh: SK AS FEK ZČU se bude aktivně podílet na propagaci voleb a schvaluje navrženou 
strategii. 
Hlasování – pro: 4, proti: 0, zdržel se: 0. Návrh byl přijat. 
 
 
Ad 3) Diskuse k dopisu studentům a komunikaci uvnitř SK AS FEK ZČU 
 
L. Lev seznámil Ing. J. Tlučhoře se 3 e-maily, které mu během prázdnin zaslal a nebylo mu na 
ně do dnešního dne zasedání SK AS FEK ZČU odpovězeno. Ing. J. Tlučhoř se mu za to 
omluvil – dle Ing. Tlučhoře byly důvodem nejspíše technické problémy na jeho straně. 
 
L. Lev otevřel problematiku hromadného e-mailu, který byl zaslán studentům a reagoval tím 
na diskusi proběhlou na posledním zasedání AS FEK ZČU. 
Zdůraznil, že v žádném případě neodsuzoval prezentaci Ing. J. Tlučhoře jako celek, ale pouze 
chtěl uvést některé body prezentace na pravou míru. A už vůbec neodsuzoval Ing. J. Tlučhoře 
samotného. Za prezentaci jako takovou je Ing. J. Tlučhořovi vděčný. Stejně tak role pana 
děkana byla pouze a jenom rolí zprostředkovatele rozeslání tohoto hromadného e-mailu, 
nikoli iniciátora celé této záležitosti. Původní text hromadného dopisu týkající se doplňujících 
voleb do AS FEK ZČU, byl po domluvě s panem děkanem upraven tak, aby část upozorňující 
na neúplnost sdělení Ing. Tlučhoře byla menšího rozsahu a byl kladen spíše důraz na sdělení o 
doplňujících volbách.  
Dále uznal svou chybu, že obsah e-mailu s Ing. J. Tlučhořem neprobral. Hlavním důvodem 
bylo to, že s ním Ing. J. Tlučhoř nějakou dobu nekomunikoval. 
Již zmíněný hromadný e-mail byl psán pouze L. Lvem a P. Boháčovou – ne celou SK AS 
FEK ZČU, proto jsou pod ním také zmínění členové SK AS FEK ZČU podepsáni – krom 
toho jsou tato dvě jména uvedena také v předmětu rozeslané zprávy. 
L. Lev řekl, že nebyl dotčen tím, že neprezentoval on, ale chtěl být seznámen s tím, že nějaká 
prezentace proběhne – více by zdůraznil SK AS FEK ZČU, která je pro studenty důležitá. 
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E-mail jako takový měl pouze uvést některé body prezentace na pravou míru a hlavně 
upozornit studenty na nadcházející doplňující volby do AS FEK ZČU. Proto L. Lev nechápe, 
proč e-mail strhnul na zasedání AS FEK ZČU takovou diskusi a to i přestože mluvil o této 
záležitosti s předsedkyní AS FEK ZČU Ing. Kunešovou, krátce před zasedáním samotným. 
 
Ing. J. Tlučhoř řekl, že neznal obsah mailu, jelikož mu vůbec nepřišel. A stejně tak ho nečetla 
většina přítomných senátorů, proto byly jejich reakce dá se říci unáhlené. 
 
P. Boháčová řekla, že ještě více než diskuse na samotném zasedání senátu ji šokovalo to, co 
se rozpoutalo po něm. Reagovala tak na některé e-maily, které stejně jako L. Lev a 
v některém případě i ostatní členové SK AS FEK ZČU obdržela. Ať už na e-maily 
vysvětlující, tak omluvné, jak od členů AS FEK ZČU, tak i některých pedagogů naší fakulty. 
 
J. Prokopec řekl, že si nemyslí, že komunikace uvnitř SK AS FEK ZČU je špatná. Chtěl by 
ale vysvětlit sled událostí, které předcházeli odeslání hromadného e-mailu. Ten mu byl L. 
Lvem dostatečně objasněn. Přesto J. Prokopec řekl, že kdyby dopis viděl, některé části by 
z něj nejspíše vypustil. Na to mu bylo L. Lvem odpovězeno, že z tohoto důvodu tam není J. 
Prokopec podepsaný. 
J. Prokopec se zeptal, jak má chápat větu, kde je zmíněno, že tento mail má z hlediska vedení 
studentské komory uvést některé věci na pravou míru. L. Lev odpověděl, že on a P. Boháčová 
jsou vedením SK AS FEK ZČU, a proto za tím nelze hledat jiného odesilatele než jsou oni. 
J. Prokopec označil celou aféru za zbytečnou a nepodloženou. 
 
L. Lev dále řekl, že je tím posledním, kdo by chtěl rozvracet senát, čímž reagoval na to, co 
vyplynulo z diskuse na zasedání AS FEK ZČU.  
 
Členové SK AS FEK ZČU se shodli, že základním problémem v celé této záležitosti byla 
nedostatečná vzájemná komunikace. 
 
Ing. J. Tlučhoř uvedl, že cílem jeho prezentace bylo představit senát jako celek a seznámit 
studenty s nadcházejícími volbami. Dále řekl, že mu obsah rozeslaného hromadného e-mailu 
přijde normální a kdyby s ním byl seznámen před zasedáním AS FEK ZČU, nebyla by jeho 
reakce taková, jaká byla. 
 
L. Lev řekl, že od několika senátorů zazněla otázka, proč kritizuje něco, co neviděl. Stejně tak 
ale někteří z nich  kritizovali dopis, který nečetli. S tím souhlasí i ostatní členové SK AS FEK 
ZČU. 
 
Návrh: SK AS FEK ZČU považuje problematiku hromadného e-mailu a vzájemné 
komunikace za uzavřenou a dále se jí nebude zabývat. 
Hlasování – pro: 4, proti: 0, zdržel se: 0. Návrh byl přijat. 
 

Ad 5) Jednací řád SK AS FEK ZČU 

Předseda SK AS FEK ZČU L. Lev byl požádán pí předsedkyní AS FEK ZČU Ing. 
Kunešovou o vyjádření, zda existuje Jednací řád SK AS FEK ZČU. 
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SK AS FEK ZČU nemá vlastní Jednací řád. SK AS FEK ZČU jedná ve smyslu Volebního a 
jednacího řádu AS FEK ZČU. 

L. Lev uvedl, že ani SK AS ZČU nemá vlastní Jednací řád, ale současně informoval ostatní 
členy SK AS FEK ZČU o tom, že SK AS ZČU právě připravila návrh na takový Jednací řád. 

Návrh: SK AS FEK ZČU počká, zda bude schválen Jednací řád SK AS ZČU a pokud ano, 
bude z něj vycházet pro tvorbu vlastního řádu.  
Hlasování – pro: 4, proti: 0, zdržel se: 0. Návrh byl přijat. 

 

Ad 6) Různé 

a) SK AS FEK ZČU obdržela dopis od SPRSV (Společnost pro plánování rodiny a sexuální 
výchovu). 

Hlavním tématem tohoto dopisu je osvětová kampaň boje proti AIDS – Červená stužka.  

SK AS FEK ZČU se domnívá, že tento dopis svou náplní patří spíše do rukou středních škol. 

SK AS FEK ZČU bere tento dopis na vědomí a doporučí ho k vyvěšení na nástěnce senátu na 
dalším zasedání AS FEK ZČU 18. 10. 2006.  

b) L. Lev informoval o záměru SK AS ZČU zřídit na kolejích studentskou samosprávu. Za 
tímto účelem proběhnou volby na její členy.  

SK AS FEK ZČU bere tuto zprávu na vědomí a bude se snažit o její rozšíření. 

c) Proběhla diskuse o tom, zda je možné zveřejnit zápisy SK AS FEK ZČU na fakultním 
webu. 

d) P. Boháčová se zeptala, zda se rozešle hromadný mail studentům týkající se 
harmonogramu voleb. 

SK AS FEK ZČU předloží na dalším zasedání AS FEK ZČU 18. 10. 2006 návrh na zaslání 
hromadného e-mailu studentům, který se bude týkat harmonogramu voleb. 

 
SCHVÁLENÁ USNESENÍ: 
 
1) SK AS FEK ZČU schvaluje upravený program zasedání. 
 
2) SK AS FEK ZČU schvaluje zápis SK AS FEK ZČU ze dne 24. 5. 2006. 
 
4) SK AS FEK ZČU se bude aktivně podílet na propagaci voleb a schvaluje navrženou 
strategii. 
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3) SK AS FEK ZČU považuje problematiku hromadného e-mailu a vzájemné komunikace za 
uzavřenou a dále se jí nebude zabývat. 
 
5) SK AS FEK ZČU počká, zda bude schválen Jednací řád SK AS ZČU a pokud ano, bude 
z něj vycházet pro tvorbu vlastního řádu. 
 
6a) SK AS FEK ZČU bere dopis od SPRSV na vědomí a doporučí ho k vyvěšení na nástěnce 
senátu na dalším zasedání AS FEK ZČU 18. 10. 2006. 
 
6b) SK AS FEK ZČU bere na vědomí informaci o studentské samosprávě na kolejích a bude 
se snažit o její rozšíření. 
 
6c) SK AS FEK ZČU vyjádřila zájem zveřejnit zápisy z jejích zasedání na fakultním webu. 
 
6d) SK AS FEK ZČU předloží na dalším zasedání AS FEK ZČU 18. 10. 2006 návrh na  
zaslání hromadného e-mailu studentům, jehož obsahem bude harmonogram voleb. 
 
 

V Plzni 5. 10. 2006 

 Lukáš Lev Pavla Boháčová 
 předseda SK AS FEK místopředsedkyně 
   SK AS FEK  

 
 


